
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stjerneparken  
22. februar, 2022 kl. 19.30 hos Helge Munkholt, nr. 14 

 

 
Deltagere: Lone Reenberg, Jørgen Aaquist, Helge Munkholt, Helle Brix & Lone Sondrup 
 
Dagsorden; 1) Siden sidst 
 2) Kommunens snerydning og isbekæmpelse i Stjerneparken 

3) Regnskab (Jørgen) 
 4) Status på volden (Jørgen) 
 5) Planlægning af generalforsamling 

6) Eventuelt 
7) Dato for næste møde 

  
 
Ad. 1  Siden sidst  
Der er ikke sket det store siden sidste møde. 
 
Ad. 2 Kommunens snerydning og isbekæmpelse i Stjerneparken 
Bestyrelsen er enige om, at kommunens snerydning og saltning er under vores normale standard. 
Formanden har kontaktet kommunen et par gange, og der er de kommet samme dag. Der er kun blevet 
saltet et par gang, da Stjerneparken i kategori 4 – hvor saltning ikke hører til. 
 
Lone S. synes, at vi bør kontakte kommunen, da Stjerneparken er speciel eksponeret for glatte veje, det er 
derfor vigtigt, at vejen opgraderes så der bliver saltet. Det er livsfarligt at køre på arbejde om morgen med 
de spejlglatte veje. Alternativt synes LS, at der bør investeres i en salt-kasse, som man ser i bl.a Østrig, så 
man har mulighed for at salte udkørslen. 
    
Lone R. tager kontakt til kommunen. 
 
Ad. 3 Regnskab (Jørgen) 
Jørgen gennemgik regnskabet for 2021. Der var ingen kommentarer til regnskabet. 
Jørgen gennemgik forslag til budget for 2022. Der var ingen kommentarer til budgettet. 
Kontingentet for 2022 forslås fastholdt på 100 kr. 
 
Ad. 4 Status på volden 
 
Ad. 5 Planlægning af kommende generalforsamling 
a. Formandens beretning 
Lone uddelte beretning for 2021. Ingen kommentarer. 
 
b. dato, bespisning, corona hensyn mm 
Bestyrelsen besluttede, at der bør holdes 2 generalforsamlinger - en for 2020 og en for 2021. 
Der planlægges generalforsamling 25.03.22, kl. 18:00. Lone R. undersøger om der er et lokale i SKIC. 
Forplejning leveres af SKIC (tapas lign.). Indkaldelse laves af Lone R. 
 
Helge meddelte at han går af og foreslog at nogle af de nye kommer i bestyrelsen. 
 
Ad. 6 Eventuelt 
Lone S. forslog, at vi indfører ”Nabohjælp” i Stjerneparken. XX vil forhøre sig, hvordan de har gjort på deres 
vej. 
 
Ad. 7 Næste møde 
Aftales efter generalforsamlingen. 
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Søften 06.03.2022 
 
Lone Sondrup 
Referent 


